
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

                   PÉNZÜGYI BIZOTTSÁG! 

1 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
2023. december 20. (szerda) napján 8 óra 30 perckor kezdődő Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalának Polgármesteri Tárgyalójában (7100 Szekszárd, Béla király tér 8.) 

megtartott rendes, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak:    Máté Péter elnök- 
Móra Viktória elnökhelyettes- 
Bomba Gábor tag- 
Gulyás Róbert tag- 

 

Egy bizottsági hely betöltetlen; 
 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr/ Biró Gyula aljegyző- (a napirendi pont 
megszavazásáig) 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető- (!z aljegyző 
megbízásából jegyzői megbízottként)- 
dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető- 
Magyar Károly igazgatóságvezető- 
Zsiga Marianna igazgatóságvezető. 

 

!z elnök köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy a bizottságból 4 bizottsági tag jelen 
van, valamint, hogy a bizottság határozatképes; !z elnök az ülést 8 óra 30 perckor 

megnyitja. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a „Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata által 
fenntartott intézmény üres álláshelyeinek betöltésére” tárgyú előterjesztés napirendre 
vételére vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 2 igen, 2 nem szavazattal elutasított; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a „Javaslat a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (képviseli: 
Dr. Harci-Kovács Kolos, irodavezető ügyvéd) 2023; november havi teljesítésigazolásának 
jóváhagyására” tárgyú előterjesztés napirendre vételére vonatkozó javaslatot, amelyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a „Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal 
üres álláshelyeinek betöltésére” tárgyú előterjesztés napirendre vételére vonatkozó 
javaslatot, melyet a bizottság 2 igen, 2 nem szavazattal elutasított; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a „Javaslat szerződés tartalmának jóváhagyására” tárgyú 
előterjesztés napirendre vételére vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 



 

 

2 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a „Javaslat szilveszteri rendezvénnyel kapcsolatos döntés 
meghozatalára” tárgyú előterjesztés napirendre vételére vonatkozó javaslatot, amelyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a bizottság napirendjének elfogadására irányuló javaslatot, 
amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és az alábbi napirendet 
állapította meg: 
 

NAPIREND 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és intézményei 2023; évi, valamint 
2024; I; félévi Beszerzési Terve módosításának jóváhagyására 

(94/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (képviseli: Dr. Harci-Kovács Kolos, 
irodavezető ügyvéd) 2023; november havi teljesítésigazolásának jóváhagyására  

(95/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

3. napirendi pont: 

Javaslat szerződés tartalmának jóváhagyására 

(97/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

4. napirendi pont: 

Javaslat szilveszteri rendezvénnyel kapcsolatos döntés meghozatalára 

(szóbeli előterjesztés, amelyhez a határozati javaslat mellékelve) 

Előterjesztő: Máté Péter elnök 

Előadó: Máté Péter elnök 

 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és intézményei 2023; évi, valamint 
2024; I; félévi Beszerzési Terve módosításának jóváhagyására 

(94/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 



 

 

3 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: ! beszerzési tervet két nagyon fontos dolog miatt kellett 
módosítanunk/ ! támfalat kell haladéktalanul megerősíteni, tehát ennek be kellett kerülnie a 
beszerzési tervbe/ ! várható értéke harmincmillió/ Építési beruházás, ötven alatt tudjuk 

beszereztetni. ! másik, amit szerettünk volna beszereztetni a takarítás és a közbeszerzési 
tanácsadó/ 
  

Bomba Gábor tag: ! másik kettőről múlt héten döntöttünk, most csak a támfalról kell dönteni/ 
 

Máté Péter elnök: ! melléklet is tartalmazza, ugye? 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Pirossal látszik, hogy mit tettünk be/ 
 

Máté Péter elnök: Nettó huszonnégymillió forint a tervezett/ Tehát ezért meg is csinálják/ 
 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Bruttó harmincnégy/ 
 

Máté Péter elnök: Jó, de akkor meg is csinálják/ Huszonnégy, plusz ÁF!/  
 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Igen. 

 

Máté Péter elnök: Jó/ Oké/ De nincs is benne más/ Kérdése van-e valakinek? Nem látok/ 
Vélemény? Vita? Vita, vélemény nélkül a kiküldött határozati javaslatra szavazzunk/ 
 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának  
176/2023; (XII;20;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és intézményei  
2023; évi, valamint 2024; I; félévi Beszerzési Terve módosításának elfogadásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése által a 29/2019/ (XII/23/) 
önkormányzati rendelettel elfogadott és a 7/2023/ (III/30/) önkormányzati rendelettel 
módosított Szervezeti- és Működési Szabályzatában (a továbbiakban. SZMSZ) foglalt hatásköri 

szabályok értelmében, 1/ melléklet a Pénzügyi Bizottság (a továbbiakban. Bizottság) alcím 3/ 
pontjának 3/3/ alpontjában meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. dönt Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és intézményei 2023/ évi, valamint 
2024/ I/ félévi Beszerzési Terve módosításának elfogadásáról az előterjesztés szerinti 
tartalommal; 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 
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2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

Máté Péter elnök: Egyhangú volt/ !kkor ezt a Bizottság elfogadta/ És akkor Karcsi, rendeljétek 
a munkát/  
 

Magyar Károly igazgatóságvezető: A GVB-n bent van még az eljárás indító/ 
 

Máté Péter elnök: Miért? 

 

Bomba Gábor tag: Mert szeretné az ajánlatot/ 
 

Máté Péter elnök: Ott van. 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Mert legalább három ajánlatot kell kérni/ 
 

Máté Péter elnök: Én kérdeztem helyi cégeket, hogy szeretnének-e ebbe beleszállni/ 
Mondták, hogy köszönik szépen, de nem/ Tehát nem érdekel senkit, ez egy olyan munka, ami 
felelősségteljes és nem igazán van gyakorlata senkinek ilyenben. 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Lefutottuk mi is ezt a kört/ 
 

Máté Péter elnök: !zért mondom, ez olyan speciális/ Gyakorlatilag egy cég van, ők tudják 
megcsinálni és senki más/ De egyébként, amit csináltak eddig, az jó/ Teljesen jó/ !zért néztük 
tegnap/ Jó/ Oké/ Rendben. Ezt elfogadtuk. 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (képviseli: Dr. Harci-Kovács Kolos, 
irodavezető ügyvéd) 2023; november havi teljesítésigazolásának jóváhagyására  

(95/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: !z előterjesztés alapvetőleg a szerződés részleteit bontja 

ki, hogy miért kell kifizetni. Nem értek egyet, de ez egy előttem kialakult gyakorlat. Van egy 

teljesítésigazolás és van egy leírás arról, hogy a Kolos mit végzett el az elmúlt időszakban. 

Tehát számtalan kérdésben fordultunk hozzá. A fenntartható városfejlesztési stratégiánál 
rendelkezésre állnak olyan szerződések, amelyek atipikusak. Elkészíti, végig gondolja. Ipari 

Parkkal kapcsolatban is volt most olyan vagyonkezelési szerződésmódosítás, amelybe be 
kellett hoznia egy újabb szempontot. A telekmegosztásokkal kapcsolatban. 

 

Máté Péter elnök: Kérdése van-e valakinek? Nem látok/ Vélemény? Vita? Vita, vélemény 
nélkül a kiküldött határozati javaslatra szavazzunk/ 
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Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

177/2023; (XII;20;) határozata 

a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (képviseli: Dr. Harci-Kovács Kolos, irodavezető 
ügyvéd) 2023; november havi teljesítésigazolásának jóváhagyásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szervezeti 
és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Pénzügyi Bizottság alcím 1/7/ pontjában meghatározott hatáskörében eljárva  

 

1. dönt arról, hogy a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata (a továbbiakban. 
Megbízó) és a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (Székhelye. 7624 Pécs, Kodály 
Zoltán utca 26/ fszt/ 3/, képviseli. Dr. Harci-Kovács Kolos, irodavezető ügyvéd, a 
továbbiakban. Megbízott) (Megbízó és Megbízott együttesen. „Felek”) között jogi 
szolgáltatás tárgyban 2022/ augusztus hó 31/ napján – V/C/39-6/2022 iktatószám alatt 
- létrejött Megbízási szerződés alapján Megbízott által benyújtott 2023/ november havi 
teljesítésigazolása gazdaságilag megalapozott az előterjesztés 1-3/ mellékletei szerinti 
tartalommal; 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

2. felhívja az alpolgármestert, hogy a teljesítésigazolást (bruttó 952;500,- Ft összegben) 
írja alá,  
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző 

 

3. napirendi pont: 

Javaslat szerződés tartalmának jóváhagyására 

(97/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Tisztelt Bizottság, köszönöm a szót/ Ugye ez egy közgyűlési 
határozat/ 2022/ évi beszámolója a Volánnak vizsgálatra került/ ! közgyűlési határozat 
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megszabta, tehát megadta, hogy kivel kell intézni, egy kicsit nehézkes volt a kapcsolat, de a 
végén úgy kaptuk meg az anyagot, hogy megkaptuk az anyagot is, tehát a vizsgálatot, illetve a 
jelzést, hogy megfelelő a szerződés tartalma is/ Egy kicsit megelőzte a kocsi a lovat, de ugye az 

van a határozatban, hogy ezt be kell hozni a PB-re, elfogadásra. Ezért van most itt a Bizottság 
előtt maga a szerződés tartama. Amit gyakorlatilag mi készítettünk. Az NW-TAX rábólintott, itt 
utólag, hogy akkor rendben van/ Köszönöm/ 
 

Máté Péter elnök: Elkészült/ Tehát azért volt szükség erre, hogy valakivel át tudjuk nézetni a 

2022-es évi elszámolását a Volánnak, hogy van-e benne szálka, ami alapján ezt el lehet húzni 
esetleg. Vagy meg lehet támadni, de teljesen korrekt volt az elszámolás. Nem talált benne 
olyan hibát, amibe bele lehetett volna kötni, úgyhogy ezzel mentünk el a tárgyalásra a 
Volánbuszhoz. Előtte kértük, hogy legyen meg. Meg is kaptuk, úgyhogy javaslom, hogy 
fogadjuk el és fizessük ki/ Én beszéltem vele, azt mondta, hogy teljesen rendben van. Nincs mit 

támadni rajta/ !zt, hogy most a buszok miért mennek, meg hogyan jön a támogatás, abba nem 

látunk bele. Tehát tudod a nyugdíjasok ingyenes, meg a diákoknak a fele, hogy az mennyi az 

összeg, miért annyi, abba nem tudunk beleszólni. 
 

Magyar Károly igazgatóságvezető: !z egy szorzó/ Egy x szorzó/ Feltételezi az állam, hogy ennyi 
nyugdíjas van/ Meg úgy kapják a támogatást/ Ez egyszerű, semmit nem tudunk vele/ 
 

Máté Péter elnök: Jó/ Kérdés? Vélemény? 

 

Bomba Gábor tag: Az, amit mondtam/ Hogy június 29-én született a döntés/ Elkészült a 
jelentés, december 19-én kötünk szerződést/ Sikerült ekkorra elkészíteni ezt a szerződést/ Ez 
gáz, szerintem/ 
 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Nem szólt vissza/ Kicsit nehéz vele a kommunikáció/ 
 

Máté Péter elnök: Jó, akkor a kiküldött határozati javaslatra szavazzunk/ 
 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

178/2023; (XII;20;) határozata 

szerződés tartalmának jóváhagyásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Közgyűlés 
267/2023/ (VI/29/) számú határozatában foglalt jogkörében eljárva 

 

1. jóváhagyja a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és az NW-T!X Pénzügyi 
Számviteli és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság között kötendő megállapodást 
a határozat melléklete szerinti tartalommal és formában- 
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Határidő: 2023. december 20. 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

2. felhívja az alpolgármestert a megállapodás aláírására/ 
 

Határidő: 2023. december 21. 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

4. napirendi pont: 

Javaslat szilveszteri rendezvénnyel kapcsolatos döntés meghozatalára 

(szóbeli előterjesztés, amelyhez a határozati javaslat mellékelve) 

Előterjesztő: Máté Péter elnök 

Előadó: Máté Péter elnök 

 

Máté Péter elnök: Gyakorlatilag a szilveszteri takarítást mondjuk azt, hogy kihagytuk, 
kifelejtettük a megbízásból/ ! Rádió !ntritt és az !ntritt Event erre nem lett megbízva, 
úgyhogy takarítás szolgáltatásra az Igazgatóságvezető Úr tegnap miután megvilágosodunk, 
hogy ez kimaradt, kért ajánlatot/ Hogy hívják a céget Karcsi? 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: F&F Kft. 

 

Máté Péter elnök: Még nem jött meg az ajánlat. Bizottsági keretből van 2/000/000.- forint 

fölötti maradványunk. Ezen a kifizetésen kívül/ Úgyhogy én azt javaslom, hogy döntsünk arról, 
a határozati javaslatot felolvasnám. „Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága 1. megállapítja, hogy 164/2023/ (XII/28/) számú 
határozatával Pénzügyi Bizottsági keretének terhére szilveszteri rendezvény megtartásáról 
rendelkezett; 2. a határozatban foglaltak további végrehajtása érdekében dönt a városi 
szilveszteri rendezvénnyel kapcsolatos takarítási szolgáltatás szerződéskötésről az F&F Kft.-vel 

a Pénzügyi Bizottság kerete terhére/” !kkor ezt így fogadjuk el/ 
 

Bomba Gábor tag: !kármennyit? 

 

Máté Péter elnök: Nem jött még meg/ !kkor a Karcsi szólni fog/ De akkor tartunk bizottsági 
ülést/ 
 

Bomba Gábor tag: Legyen benne, hogy akkor maximum meddig lehet megkötni/ 
 

Máté Péter elnök: Mennyi ennek az értéke? Ki árazza be? 

 

Bomba Gábor tag: Akkor maximum 300.000 forint plusz ÁF! értékben. 

 

Máté Péter elnök: Akkor maximum 300.000 forint plusz ÁF! értékben. 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Megrendelem, jó? 

 

Máté Péter elnök: Rendben. Akkor ezzel Mónika kiegészítettük/ Jó? Oké? Rendben/ 
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Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

179/2023; (XII;20;) határozata 

szilveszteri rendezvénnyel kapcsolatos döntés meghozataláról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága 

 

1. megállapítja, hogy 164/2023/ (XII/28/) számú határozatával Pénzügyi Bizottsági 
keretének terhére szilveszteri rendezvény megtartásáról rendelkezett- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

2. a határozatban foglaltak további végrehajtása érdekében dönt a városi szilveszteri 
rendezvénnyel kapcsolatos takarítási szolgáltatás szerződéskötésről az F&F Kft-vel a 

Pénzügyi Bizottság kerete terhére maximum 300/000 forint+ÁF! értékben- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

 

További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 8 óra 49 perckor 

berekeszti. 

 

K.m.f. 

 

 

 

Móra Viktória 

  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

Készítette: 
dr. Holczer Mónika 

  jegyzőkönyvvezető 

  

 

Máté Péter 

elnök 

 
 
Ellenjegyezte: 

           dr. Biró Gyula 

                aljegyző 

 


